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رييس خانه صنعت، معدن و تجارت در قم:

سهل آبادي: واردات كالاهاي غير ضروري ادامه دارد/ ايجادشفافيت مالياتي يك ضرورت غير
قابل انكار است.

آيين بزرگداشت روز صنعت و معدن استان قم با حضور رييس خانه صنعت، معدن و تجارت ايران، استاندار، نمايندگان

مجلس شوراي اسلامي، مديران سازمان هاي دولتي ، روساي تشكل هاي بخش خصوصي و جمعي از فعالان اقتصادي

اين استان برگزار شد.

سید عبد الوهاب سهل آبادی صبح امروز ( پنج شنبه)در ابتدای این مراسم با اشاره به ویژگی های تولید کنندگان اظهار کرد: آن ها سربازانی در جنگ اقتصادی با دشمن هستند،

تولیدکنندگان انتظار زیادی ندارند، هم اکنون برخی از آن ها به دلیل مشکلات رخ داده در بخش تولید در زندان به سر می برند.

رئیس خانه صنعت و معدن ایران هم از واردات بی رویه به کشور انتقاد کرد و گفت: در طي سال هاي ۹۲ تا ۹۶ ميزان واردات ساليانه ۳۵ میلیارد دلار بوده اما امسال که سال

حمایت از کالای ایرانی است در سه ماهه اول ۲۰ میلیارد دلار واردات داشته ایم .

وي افزود: در سال حمایت از کالای داخلی، بخش توزیع به کمک بخش تولید آمده است، اکثر صنعتگران که دیون بانکی دارند، مقصر نیستند، بدهی های بانکی موجب ایجاد

مشکلات زیادی برای تولیدکنندگان شده است.

سهل آبادی با اشاره به عملکرد سازمان تامین اجتماعی اظهار کرد: این سازمان با وجود اینکه ابزار مناسب برای دریافت بدهی های خود را دارد، اما سازمان تامین اجتماعی برای

بدهی های خود حاضر به مهر کردن دفترچه های کارگران نمی شود.

وی ادامه داد: توجهی به بخش معدن با وجود ظرفیت آن نمی شود، بخش تولید کشورمان می تواند ایران را نجات بدهد و اجازه شکست در جنگ اقتصادی را نمی دهد.

رییس خانه صنعت، معدن و تجارت ایران افزود: توجه صنعت گران به کشور بیشتر از هر قشر دیگری بوده است و هر روز شاهد توسعه صنعت در استان قم هستیم.

سهل آبادی در پایان خاطرنشان کرد: در کشور شفافیت مالیاتی را نداریم، در حالی که باید همه اقشار مالیات را بدهند و دیگر فرار مالیاتی را در کشور شاهد نباشیم.

وی گفت: ارز کشور برای خرید ساختمان به ترکیه هم رفته است در حالی که بین این افراد به ندرت نام صنعتگران دیده می شوند

سهل آبادی خاطرنشان کرد: اکثر صنعتگران کشور گرفتار دیون بانکی هستند و هر روز ضعیف تر می شوند. ميزان سود دريافتي و جرائم آن هيچ شباهتي به سود بانكي ندارد و به

ربا شبيه تر است.

احمد امير آبادي نماینده مردم قم در مجلس شورای اسلامی با تاکید بر حمایت از رئیس جمهور برای حل مشکلات کشور، از آماده شدن یک طرح ۲۴ ماده ای و ارائه آن به دولت

خبر داد و افزود: انتظار داریم دولت این طرح را اجرا کند و اگر نیاز به قانون هم باشد مجلس آماده همکاری است.

امیرآبادی با اشاره به اینکه اثر مخرب این دوره از تحریم ها کمتر است گفت: تولید بنزین یورو ۵ به ۹۰ میلیون لیتر رسیده و این نمونه ای از کاهش مشکلات در دوره فعلی است.

عضو هیئت رئیسه مجلس گفت: با این وجود پتروشیمی ها اجحاف می کنند و ارز صادراتی خود را به کشور نمی دهند .

وی گفت: اتاق بازرگانی و بانک های دولتی باید بیش از گذشته به کمک بخش تولید بیایند ، تامین اجتماعی فشارها را کم کند و وزارت صنعت و معدن هم ثبت سفارش را با

جدیت کنترل کند.

وي گفت : در این شرایط سازمان امور مالیاتی هم باید تلاش کند از واردکنندگان خودرو و امثال آنها مالیات دریافت کنند .

اين نماينده مجلس از بی تدبیری دولت در اعلام ارز تک نرخی انتقاد کرد و گفت: البته دولت باید به گونه ای رفتار کند که به اعتماد مردم لطمه نزند .

وي با تصریح بر اینکه ما با کسی شوخی نداریم تغییر تیم اقتصادی دولت را خواستار شد و گفت: این تیم نمی تواند مشکلات را حل کند به ویژه شخص آقای سیف و برنامه

هایش که باید عوض شود .

نماینده مردم قم خاطرنشان کرد: از رئیس جمهور خواسته ایم این تیم را عوض کند و الا دست به کار می شویم، هرچند برخی افراد را ما نمی توانیم عوض کنیم.

امير آبادي اضافه کرد: همه پشتیبان دولت هستند تا به پیروزی برسند اما قرار نیست که لجبازی در کار باشد و کسی که کارایی ندارد در کار بماند.

وی از وزیر ارتباطات تمجید کرد و گفت: او در خصوص ارز اختصاص یافته به واردات موبایل با شجاعت اسامی را اعلام کرد و ما حتما از این جریان حمایت می کنیم اما با حاشیه

سازی مخالفیم و نظارت می کنیم.

ذوالنور دیگر نماینده قم در مجلس هم برخلاف آقای امیر آبادی در سخنانی تصریح کرد به نظر من عمده مشکل در مجلس است نه دولت.

وی افزود: اگر قانون نیست باید مجلس وضع کند و اگر اجرا نمی شود یا دولت توانایی اجرا ندارد، مجلس باید وارد شود بنابراین مجلس در بعد نظارت خوب کار نکرده است .

آقای ذوالنور باز کردن در ذخایر ارز و طلا را اشتباه خواند و گفت: نقدینگی را باید کنترل کرد اما نه از این راه چرا که نقدینگی سرگردان به هر سمت برود بحران درست می کند

وی خاطرنشان کرد: در این مدت ۲۰ میلیارد دلار به داخل خانه های مردم رفت و ما هم قدرت مقابله نداریم درحالی که نقدینگی باید جذب تولید شود

مجتبي ذوالنورنماینده مردم قم بر جلوگیری از واردات هم تاکید کرد و گفت: در این بخش هم مجلس مقصر است.

وي افزود: در دو ماه گذشته هر چه وزیر به مجلس آورده ایم فقط وقت خود را تلف کرده ایم چرا که مجلس باید کار بدهد و کار بخواهد اما واقعا خروجی مجلس در این دو ماه

چه بوده است.؟

وی افزود: رفتار دولت باید قابل پیش بینی باشد و مردم به آن اعتماد کنند.

ذوالنور در خصوص رفع موانع تولید هم گفت: مجلس در این خصوص کار نکرده است هرچند این تنها کار دولت نیست و قوه قضاییه هم باید امنیت سرمایه گذاری را ایجاد کند و

با مفسدان برخورد نماید. ذوالنور گفت: امروز ریسک تخلف در کشور پایین است در حالی که باید برای تخلف هزینه ایجاد کرد تا کسی انجام ندهد.

وی خاطر نشان کرد: این خنزر پنزر هایی که در دستور کار مجلس می آید کارایی ندارد و ما باید به وظایف خود عمل کنیم .

سيد مهدي صادقي استاندار قم هم در این مراسم با اشاره به شرایط سخت کشور گفت : همه قوا باید به یک احساس مشترک برسند تا بتوانند راهکارهای حل مشکلات را بیابند .

صادقی نقد منصفانه را برای حل مشکلات ضروری دانست و افزود : با فکر نکردن نباید کارها را سخت تر کنیم.

صادقی به اتاق بازرگانی اصناف و تعاون پیشنهاد تشکیل دبیرخانه مشترک را ارائه کرد تا بتوانند فضای کسب و کار را مطالعه و مشکلات را با همدلی هر چه بیشتر حل کنند .

1 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

https://eccim.com:443/News/2004/
https://eccim.com:443/News/2004/


فیاض مشاور امور بین الملل وزیر صنعت و معدن هم با بیان دستاوردهای انقلاب گفت: به عنوان مثال در سال پنجاه و هفت ، ۸۵۶ واحد صنعتی در کشور بوده است که امروز به

۸۲ هزار واحد رسیده است .

وی افزود: با این وجود باید با همدلی کارهای بیشتری انجام داد .
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